
Głowno, dn. 29 października 2014 r. 

OR.0002.20.2014 

 

Protokół Nr LI/2014 
z sesji Rady Gminy Głowno odbytej w dniu 29 października 2014 r. 

w Ośrodku Upowszechniania Kultury w Bronisławowie. 

 

Ustawowa liczba radnych – 15 

                                                                      Faktyczna liczba radnych  

w dniu odbycia sesji – 15 

                                                                                Liczba radnych obecnych – 15 

I. Obecni: 

- radni według załączonej listy obecności (zał. nr 1), 

- Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak, 

- Sekretarz Gminy Głowno Jolanta Szkup, 

- Skarbnik Gminy Głowno Cezara Stokowska, 

- specjalista ds. gospodarki wodnej i ochrony środowiska w UG  

  Głowno Stanisław Urbanowicz, 

- radca prawny UG Głowno Iwona Urban. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Kierownik GOPS w Głownie Edyta Kaczmarska, 

                - dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Mąkolicach Wioletta  

                   Przyżycka, 

                - dyrektor Zespołu Szkół w Popowie Głowieńskim Krzysztof Fortuna, 

                - dyrektor Zespołu Szkół w Lubiankowie Agnieszka Czubiak, 

                - sołtysi według załączonej kopii listy obecności (zał. nr 2), 

                - reporter „Wieści z Głowna i Strykowa” Elżbieta Woldan –  

                  Romanowicz. 

 

II. Porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie od 

ostatniej sesji.  

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Głowno z działalności między sesjami. 

6. Ocena działalności Gminnej Spółki Wodnej. 

7. Ocena stanu oświaty w Gminie Głowno.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta stanowiącego 

podstawę do obliczania podatku rolnego w 2015 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Głowno. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków 

transportowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy 

Głowno na 2014 rok. 

12. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych i 

przez osoby wskazane w ustawie o samorządzie gminnym. 

13. Podsumowanie działalności Rady Gminy Głowno w VI kadencji 2010 

– 2014.  

14. Zapytania i wolne wnioski. 

 

 

III. Ustalenia. 

 

Ad.1. 

                Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk o 

godz. 9
00

 otworzył LI (51) sesję Rady i po powitaniu obecnych oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych (na ustawową 

liczbę 15 radnych), co pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Ad.2. 

                 Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk stwierdził, że każdy 

radny przy zawiadomieniu o sesji otrzymał proponowany porządek obrad. 

Zapytał, czy odnośnie w/w porządku obrad ktoś ma inne propozycje, uwagi lub 

wnioski. 

Wójt Gminy Marek Jóźwiak poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu w brzmieniu: podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą 

Domaniewice w zakresie zapewnienia opieki i rehabilitacji społecznej w 

Środowiskowym Domu Samopomocy w Woli Zbrożkowej. 

Sprzeciwu ze strony radnych nie było i w głosowaniu opowiedziała się za 

wprowadzeniem do porządku obrad zmiany zaproponowanej przez Wójta 

Gminy Głowno – 14 radnych „za”, na 14 radnych uczestniczących w sesji i 

biorących udział w głosowaniu. 

Następnie przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk poddał pod 

głosowanie przyjęcie porządku obrad po wprowadzonej zmianie. 

Rada Gminy Głowno przyjęła porządek obrad po wprowadzonej zmianie 

głosując - 14 radnych „za”, na 14 radnych uczestniczących w sesji i biorących 

udział w głosowaniu. 

Porządek obrad po zmianie przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie od 

ostatniej sesji.  
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5. Sprawozdanie Wójta Gminy Głowno z działalności między sesjami. 

6. Ocena działalności Gminnej Spółki Wodnej. 

7. Ocena stanu oświaty w Gminie Głowno.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta stanowiącego 

podstawę do obliczania podatku rolnego w 2015 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Głowno. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków 

transportowych. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Domaniewice w 

zakresie zapewnienia opieki i rehabilitacji społecznej w 

Środowiskowym Domu Samopomocy w Woli Zbrożkowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy 

Głowno na 2014 rok. 

13. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych i 

przez osoby wskazane w ustawie o samorządzie gminnym. 

14. Podsumowanie działalności Rady Gminy Głowno w VI kadencji 2010 

– 2014. 

15.  Zapytania i wolne wnioski. 

Na salę obrad przybył Radny Piotr Kałuża.  

 

Ad.3. 

                 Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk 

stwierdził, że protokół z L (50) sesji odbytej w dniu 23 września 2014 r. był 

wyłożony do wglądu w pokoju nr 14 w Urzędzie Gminy Głowno i 

zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Gminy. Dodał, że żadnych uwag 

dotychczas do niego nie zgłoszono. Zapytał, czy ktoś z radnych pragnie zabrać 

głos w tej sprawie.  

Głosu nikt nie zabrał, wobec powyższego poddał przyjęcie protokołu z L (50) 

sesji Rady Gminy Głowno pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno przyjęła protokół z L (50) sesji 15 głosami „za”- na 15 

radnych uczestniczących w sesji. 

 

Ad.4. 

               Informację z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Rolnictwa przedstawił jej przewodniczący Bogdan Anasiak. Poinformował 

zebranych, że Komisja odbyła swoje posiedzenie w dniu 14 października br., na 

którym w terenie dokonała oceny konserwacji i napraw urządzeń 

melioracyjnych a także podsumowała swoją działalność w mijającej kadencji. 

Powiedział, że w pierwszej kolejności Komisja na prośbę wójta rozpatrzyła 

punkt „sprawy różne”, w którym zaopiniowano propozycję wójta odnośnie 

stawek podatkowych na 2015 rok a także propozycje zmian w gminnym 

systemie gospodarowania odpadami komunalnymi. Dodał, że Komisja 
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pozytywnie zaopiniowała propozycję stawek podatkowych na 2015 rok (7 

członków Komisji „za”) a odnośnie odbioru odpadów komunalnych członkowie 

Komisji byli za zmianą rotacyjnie miejsc zabierania odpadów 

wielkogabarytowych. Przewodniczący Anasiak poinformował zebranych, że 

Komisja zgodnie z planem pracy oraz porządkiem posiedzenia dokonała oceny 

wykonanych prac przy naprawach i konserwacji urządzeń melioracyjnych. 

Dodał, że Komisja wysłuchał informacji nt. działalności Gminnej Spółki w 2014 

roku a następnie w terenie dokonała oględzin wykonanych robót na rowach 

melioracyjnych (we wsi Gawronki, Boczki Zarzeczne, Domaradzyn i 

Antoniew). Powiedział, że Komisja nie wniosła zastrzeżeń zarówno do 

przedstawionej informacji, jak i do wykonanych robót na urządzeniach 

melioracyjnych. Poinformował również zebranych, że na posiedzeniu dokonał 

podsumowania działalności Komisji w 2014 roku oraz w całej VI kadencji.  

Uwag do przedstawionej informacji nie było. 

Wobec powyższego przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Radnego 

Tomasza Pieniążka. 

Radny Tomasz Pieniążek, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 

Praworządności poinformował zebranych, że jego Komisja odbyła swoje 

posiedzenie w dniu 16 października br., na którym głównie dokonano 

podsumowania działalności Komisji w obecnej kadencji. Powiedział, że do 

przedłożonego przez niego podsumowania nie wniesiono uwag. Dodał, że w 

sprawach różnych podobnie jak w omawianej wcześniej Komisji dyskutowano 

nad propozycją wójta odnośnie stawek podatkowych na 2015 rok (6 głosów 

„za” propozycją wójta, 1 „przeciw”) oraz nad propozycją zmian w gminnym 

systemie gospodarowania odpadami komunalnymi (stanowisko podobne jak 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Rolnictwa).  

Uwag i pytań do przedstawionej informacji nie było w związku z powyższym 

przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Radną Marzenę Doardo o 

przedstawienie informacji o pracach jej komisji w omawianym okresie. 

Radna Marzena Doardo, przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała 

zebranych, że jej komisja odbyła swoje posiedzenie w dniu 15 października br., 

na którym zapoznała się z realizacją zobowiązań podatkowych za 10 miesięcy 

2014 roku i podobnie, jak pozostałe komisję podsumowała działalność swojej w 

upływającej kadencji. Powiedziała, że Komisja wyraziła zadowolenie ze 

ściągalności zobowiązań podatkowych oraz zauważyła pracę służb finansowych 

na rzecz odzyskiwania zaległości podatkowych. Dodała, że członkowie Komisji 

nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do przedstawionego przez nią podsumowania 

działalności Komisji w roku 2014 i w upływającej kadencji. Powiedziała, że 

Komisja podobnie jak omawiane wcześniej odniosła się do propozycji wójta 

dotyczącej stawek podatkowych na 2015 rok pozytywnie je opiniując a także do 

propozycji zmian w gminnym systemie gospodarowania odpadami 

komunalnymi – stanowisko podobne do pozostałych komisji. Powiedziała 

również, że Komisja wysłuchała informacji wójta o jego bieżącej działalności.  
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Uwag i pytań do przedstawionej informacji nie było.  

W związku z powyższym przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk, jako 

również przewodniczący Komisji ds. Koordynacji Prac Organów Rady Gminy 

Głowno przedstawił informację z prac tej komisji. Powiedział, że komisja 

odbyła swoje posiedzenie w dniu 20 października br., i zajęła się jak zwykle 

przygotowaniem i omówieniem tematów obecnej sesji oraz sprawami bieżącymi 

gminy. 

Pytań i uwag ze strony radnych do przedstawionej informacji nie było. 
 

Ad.5. 

       W tym punkcie obrad przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie 

głosu Wójta Gminy Głowno. 

Marek Jóźwiak, Wójt Gminy Głowno na wstępie poprosił zebranych o 

uczczenie minutą ciszy zmarłego sołtysa wsi Władysławów Bielawski Pana 

Stanisława Pelskiego.   

 Następnie przedstawił zebranym informację o swojej działalności w okresie od 

23 września 2014 r. (t.j. od ostatniej sesji) szczegółowo omawiając spotkania, w 

których uczestniczył (zał. nr 3 do protokołu). 

Radny Eligiusz Dąbek zapytał wójta, czy nowa firma, która ma budować 

wiatraki na terenie gminy kontaktowała się już z nim. 

Wójt odpowiedział, że nie. 

Radny Dąbek zasugerował, aby zaprosić przedstawicieli tej firmy na jedną z 

najbliższych sesji Rady. 

Radny Piotr Kałuża zapytał wójta, czy zakończono już pomiary oddziaływania 

wiatraków na środowisko.  

Wójt odpowiedział, że jeszcze nie. 

Radny Kałuża odnosząc się do sprawy przetargu na odbiór śmieci zapytał, co 

będzie jak żadna z firm nie przystąpi do niego. 

Wójt odpowiedział, że w takim przypadku zostanie przedłużona na określony 

czas umowa z firmą, która obecnie wywozi odpady a następnie zostanie 

ogłoszony następny przetarg.  

Radny Olejniczak nawiązując do wysokich kosztów konserwacji oświetlenia 

ulicznego ponoszonych przez Gminę zapytał, czy nie lepiej byłoby zatrudnić 

uprawnioną osobę, która by to robiła niż płacić tak dużo Zakładowi 

Energetycznemu.  

Wójt odpowiedział, że sprawa jest do przemyślenia. 

Przewodniczący Rady zapytał wójta, czy dokumentację techniczną dotyczącą 

przebudowy drogi Rudniczek – Lubianków – Wola Lubiankowska będzie 

wykonywać Gmina Głowno, czy służby powiatu. 

Wójt odpowiedział, że w zakresie przebudowy gminnej drogi w Piaskach 

Rudnickich przygotowujemy my, a w części dotyczącej przebudowy dróg 

powiatowych będzie pomagał nam powiat. 

Więcej pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie było. 
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Ad.6. 

         Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk powitał przybyłego na 

sesję Pana Stanisława Urbanowicza, specjalistę ds. gospodarki wodnej i ochrony 

środowiska w UG Głowno prowadzącego sprawy Gminnej Spółki Wodnej w 

Głownie a następnie poprosił go o przedstawienie informacji dot. działalności 

GSW.  

Stanisław Urbanowicz na wstępie przeprosił zebranych za nieobecność na sesji 

Prezesa Gminnej Spółki Wodnej Pana Zygmunta Rucińskiego a następnie 

przedstawił w jego imieniu informację Zarządu GSW w Głownie dotyczącą 

działalności za okres 2011 – 2014 (kadencji) wraz z uwzględnieniem z 

wykonania zadań statutowych w 2014 roku (zał. nr 4 do protokołu). 

Dyskusja. 

Radny Bogdan Anasiak stwierdził, że obserwuje prace GSW od kilku lat. Dodał, 

że dla niego najważniejsze jest to, że prace na urządzeniach melioracyjnych 

wykonywane są na terenie całej gminy. 

Radna Marzena Doardo, przewodnicząca Komisji Rewizyjnej w imieniu 

kierowanej przez nią Komisji podziękowała Panu Urbanowiczowi i całej GSW 

za bardzo dobrze układającą się współpracę.  

Więcej pytań i uwag nie było. 

Przewodniczący Rady w podsumowaniu stwierdził, że ze słów, które padły pod 

adresem Spółki a także z przedstawionej informacji (otrzymane dotacje z 

zewnątrz) oraz z obserwacji w terenie można powiedzieć, że Gminna Spółka 

Wodna działa bardzo dobrze.  

 

Ad.7. 

          Informację o stanie oświaty w Gminie Głowno przedstawił Wójt Gminy 

Głowno Marek Jóźwiak (zał. nr 5 do protokołu).  

Dyskusja. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Marzena Doardo zwracając się do 

dyrektorów gminnych placówek oświatowych podziękowała im za współpracę i 

wyrozumiałość dla jej komisji za coroczne spotkania. 

Wójt zwracając się do dyrektorów gminnych szkół zapytał, czy mają jakieś 

bolące ich sprawy do załatwienia.  

Krzysztof Fortuna, dyrektor Zespołu Szkół w Popowie Głowieńskim 

odpowiadając wójtowi powiedział, że wypowiedziano tyle ciepłych słów pod 

adresem dyrektorów, że trudno w tej sytuacji mówić o bolączkach. Dodał, że 

jest stała współpraca z wójtem oraz Urzędem Gminy i pojawiające się problemy 

na bieżąco są rozwiązywane. Podziękował wójtowi za tą współpracę i 

zrozumienie dla podejmowanych działań. Podziękował również rodzicom za 

wspólne działania na rzecz szkolnych społeczności. 

Wójt Marek Jóźwiak przypomniał zebranym, że po raz pierwszy w Gminie 

Głowno przedszkola podczas wakacji były otwarte. 
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Przewodniczący Rady podziękował wójtowi za połączenie szkół gminnych w 

zespoły szkół, co według niego jest wielkim jego sukcesem. Podziękował 

dyrektorom gminnych placówek oświatowych za trud włożony w nauczanie i 

wychowywanie dzieci i młodzieży z terenu gminy. 

Wójt podsumowując temat stwierdził, że został zamknięty pewien cykl w 

gminnej oświacie i teraz można będzie przejść do realizacji innych zadań 

ważnych dla mieszkańców Gminy Głowno. 

Więcej pytań i uwag nie było.  

Prowadzący obrady Władysław Mikołajczyk ogłosił 10 minutową przerwę. 

Salę obrad opuścił za zgodą przewodniczącego Rady Radny Roman Kopania. 

 

Ad.8. 

         W tym punkcie porządku obrad Rada rozpatrzyła projekt uchwały w 

sprawie obniżenia ceny skupu żyta stanowiącego podstawę do obliczania 

podatku rolnego w 2015 roku. 

Poproszona o wyjaśnienia do projektu uchwały Skarbnik Gminy poinformowała 

zebranych, że mimo propozycji wójta o nie podnoszeniu stawki podatku rolnego 

koniecznym jest podjęcie uchwały w tej sprawie. Dodała, że niepodjęcie 

uchwały skutkowałoby tym, że obowiązywałaby maksymalna cena skupu żyta, 

czyli również stawka podatku byłaby maksymalna. Powiedziała, że obecna 

stawka obowiązuje już od 5 lat. 

Pytań i uwag nie było. 

Wobec powyższego przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał a 

następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 

stanowiącego podstawę do obliczania podatku rolnego w 2015 roku 13 głosami 

„za”, przy jednym głosie „wstrzymał się”, na 14 radnych uczestniczących w 

sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 6 do protokołu). 

 

Ad.9. 

           Następny projekt uchwały rozpatrzony przez Radę Gminy Głowno 

dotyczył zwolnień z podatku od nieruchomości na terenie Gminy Głowno.  

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w projekcie uchwały wskazane są podmioty, 

które Rada zwalnia z podatku od nieruchomości (wymieniła te podmioty). 

Bez uwag i pytań ze strony radnych. 

Przewodniczący Rady odczytał a następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w w/w sprawie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Głowno 14 głosami „za”, na 14 radnych 

uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 7 do 

protokołu). 
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Ad.10. 

           Kolejny projekt uchwały przedłożony przez wójta Radzie do rozpatrzenia 

dotyczył określenia stawek w podatku od środków transportowych. 

 Skarbnik Gminy wyjaśniła, że propozycja tych stawek podatku jest taka sama, 

jaka obowiązywała w roku bieżącym, z tą zmianą, że w obecnym projekcie nie 

trzeba wskazywać zwolnienia z tego podatku pojazdów OSP.     

Bez uwag i pytań ze strony radnych. 

Przewodniczący Rady odczytał a następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w w/w sprawie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie określenia stawek w podatku 

od środków transportowych 14 głosami „za”, na 14 radnych uczestniczących w 

sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 8 do protokołu). 

 

Ad.11. 

            Projekt uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Domaniewice w 

zakresie zapewnienia opieki i rehabilitacji społecznej w Środowiskowym Domu 

Samopomocy w Woli Zbrożkowej przedstawiła kierownik GOPS pani Edyta 

Kaczmarska. Powiedziała, że Środowiskowy Dom Samopomocy będzie się 

rozwijał i w związku z tym ma w nim uczestniczyć więcej osób. Dodała, że 

zainteresowanie skorzystania z zajęć dla osób przewlekle chorych psychicznie, 

upośledzonych umysłowo oraz z zaburzeniami psychicznymi nie 

kwalifikującymi się do leczenia szpitalnego z terenu Gmina Domaniewice 

wyraził tamtejszy GOPS i stąd projekt uchwały w tej sprawie. 

Wójt zauważył, że były kłopoty z naborem uczestników do tej placówki, ale 

obecnie jest zbyt dużo chętnych, co bardzo cieszy, ponieważ rzutuje to na 

większą dotację dla niej. 

Więcej uwag nie było. 

W związku z powyższym przewodniczący Rady odczytał a następnie poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie współdziałania z Gminą 

Domaniewice w zakresie zapewnienia opieki i rehabilitacji społecznej w 

Środowiskowym Domu Samopomocy w Woli Zbrożkowej 14 głosami „za”, na 

14 radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 9 

do protokołu). 

 

Ad.12. 

         W tym punkcie porządku obrad rada rozpatrzyła projekt uchwały w 

sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Głowno na 2014 rok. 

Poproszona o wyjaśnienia Skarbnik Gminy powiedziała, że w projekcie uchwały 

zwiększa się budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 9.680,99 zł w 

związku z przyznaniem pomocy na realizacje operacji z zakresu małych 

projektów w ramach działania pt. „Wyposażenie Ośrodka Upowszechniania 

Kultury w Bronisławowie. Dodała, że dokonuje się zmian w budżecie 
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polegających na przeniesieniu wydatków między działami, rozdziałami i 

paragrafami. Omówiła, w których działach zostały dokonane przeniesienia i w 

jakiej wysokości. 

Bez pytań. 

Przewodniczący Rady odczytał a następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w w/w sprawie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

Gminy Głowno na 2014 rok 14 głosami „za”, na 14 radnych uczestniczących w 

sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 10 do protokołu). 

 

Ad.13. 

           Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk powiedział, że zgodnie z 

art. 24 h ustęp 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym jest 

zobligowany do przedstawienia analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

przez radnych na koniec 2013 roku. Przedstawił taką analizę (zał. nr 11 do 

protokołu). 

Następnie Wójt Gminy Głowno Marek  Jóźwiak przedstawił analizę oświadczeń 

majątkowych złożonych przez pracowników administracji samorządowej, 

którzy zobowiązani są przez w/w ustawę do złożenia tych oświadczeń (zał. nr 

12 do protokołu). 

Pytań i uwag do przedstawionych analiz nie było. 

 

Ad.14. 

            W tym punkcie obrad przewodniczący Rady przedstawił podsumowanie 

działalności Rady Gminy Głowno w 2014 roku (zał. nr 13 do protokołu). 

Następnie przedstawił podsumowanie działalności Rady Gminy Głowno w 

czasie całej kadencji 2010 – 2014 (zał. nr 14 do protokołu). Zwrócił w nim 

uwagę na sprawy załatwione i te, których nie udało się wykonać. Do tych 

ostatnich zaliczył nie załatwione wnioski mieszkańców gminy o zmiany w 

planie zagospodarowania przestrzennego gminy dla swoich nieruchomości, 

które szczegółowo omówił. 

Radca prawny Urzędu Gminy Iwona Urban zarzuciła przewodniczącemu, że w 

swoim podsumowaniu porusza sprawy interwencyjne, które według niej 

powinny być rozpatrywane w ostatnim punkcie porządku obrad „zapytania i 

wolne wnioski”. 

Przewodniczący Władysław Mikołajczyk odpowiedział, że poruszane przez 

niego sprawy mieszczą się w podsumowaniu działalności Rady Gminy Głowno. 

Radny Piotr Kałuża odnosząc się do sprawy nie załatwionych wniosków 

stwierdził, że według niego chcąc ludziom dać jak największe możliwości 

pobudowania się Rada musiałaby nad każdą pojedynczą sprawą obradować a tak 

się nie da. 

Więcej uwag do przedstawionych podsumowań nie było.  
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Ad.15. 

               W tym punkcie porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Głowno 

Władysław Mikołajczyk poprosił zebranych o zadawanie pytań, zgłaszanie 

uwag i wniosków odnośnie spraw bieżących dotyczących gminy i jej 

mieszkańców. 

Radny Bogdan Anasiak, przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Rolnictwa na wstępie podziękował członkom swojej Komisji za 

udział w jej pracach. Następnie przechodząc do spraw bieżących poinformował 

wójta o nowo postawionych znakach drogowych (tablice informacyjne oraz 

tablice z nr posesji), które zawierają dużo błędów. Poprosił o ich wymianę. 

Sołtys wsi Popówek Włościański Bożena Bursiak poprosiła o prawidłowe 

oznakowanie wsi  Popówek i Karnków (tablice z numeracja posesji). Następnie 

zaapelowała do radnych i sołtysów o aktualizację swoich deklaracji złożonych 

do NZOZ w Popowie Głowieńskim. 

Radny Ryszard Stasiak również poprosił o postawienie tabliczek z numerami 

posesji we wsi Ziewanice. 

Sołtys wsi Antoniew Marek Zgierski podziękował wójtowi w imieniu 

mieszkańców za odnowienie rowu melioracyjnego. 

Radny Eligiusz Dąbek w związku ze zbliżającym się Świętem Zmarłych 

poprosił o uporządkowanie grobów żołnierskich na cmentarzu we wsi Mąkolice. 

Sekretarz Gminy Jolanta Szkup odpowiedziała, że wszystko w tej sprawie jest 

już omówione i uzgodnione. 

Radny Piotr Kierus ponownie poruszył sprawę właścicieli pojazdów o dużym 

tonażu ze wsi Kamień, którzy mają utrudniony dostęp do swoich posesji 

(otrzymują mandaty za przekroczenie tonażu). Poruszył również sprawę drzew 

rosnących w drodze we wsi Kamień. 

Wójt odpowiedział, że zamówione są tabliczki informujące o tym, że nie 

dotyczy to wjazdów w celu gospodarczym i docelowym. Dodał, że odnośnie 

wspomnianych drzew próbuje skontaktować się z właścicielką gruntów, na 

którym rosną te drzewa. 

Radny Radosław Olejniczak zgłosił awarię lampy oświetlenia ulicznego we wsi 

Mięsośnia przy posesji nr 29.  

Następnie przewodniczący poinformował Radę o otrzymaniu pisma od wójta z 

wyjaśnieniami odnośnie zarzutów, jakie Skarbnik Gminy Głowno wystosowała 

w stosunku do jego osoby. Powiedział, że wójt odpisał, że nie może odnieść się 

do sprawy, ponieważ nie uczestniczył w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i 

Praworządności, na którym Skarbnik Gminy postawiła zarzuty 

przewodniczącemu Rady oraz, że w protokole z posiedzenia nie było zapisów o 

takich zarzutach. Stwierdził, że jest zdziwiony postawieniem w ten sposób 

sprawy, ponieważ była ona poruszana na kilku posiedzeniach komisji stałych, w 

których wójt uczestniczył i doskonale ją zna. 
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Przewodniczący Rady odniósł się również do zarzutów niektórych radnych, że 

wysyłając pismo do wójta z prośbą o wyjaśnienie całej sprawy posłużył się 

pieczątką przewodniczącego Rady. Powiedział, że po konsultacjach z 

prawnikiem pisma samorządowego „Wspólnota” oraz po spotkaniu z 

adwokatem okazało się, że nie przekroczył swoich kompetencji i mógł to zrobić. 

Dodał, że z tych konsultacji wynika również, że wójt jak i Rada po pomówieniu 

przewodniczącego przez pracownika Urzędu Gminy powinien zająć 

zdecydowane stanowisko w tej sprawie, a tak się nie stało.  

Radca prawny Urzędu Gminy Iwona Urban stwierdziła, że według niej 

przewodniczący Rady w tym momencie robi sobie kampanię wyborczą. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie robi kampanii, tylko odnosi się do 

pisma, jakie otrzymał od wójta. 

Radna Marzena Doardo powiedziała, że bardzo ją zabolało stwierdzenie 

przewodniczącego, że Rada w tej sprawie milczała.  

Skarbnik Gminy stwierdziła, że musi odnieść się do zarzutów, jakie 

przewodniczący Rady wysuwa wobec niej. Powiedziała, że przez dwa lata jest 

obrażana przez przewodniczącego, t.j. od chwili planowanego złożenia 

rezygnacji pełnienia funkcji przez Panią Komendant Miejsko – Gminnego 

ZOSP. Dodała, że przewodniczący Rady psuje jej opinię wymyślając 

niestworzone rzeczy na jej temat. Powiedziała, że tymi działaniami zrujnował jej 

zdrowie. Stwierdziła, że nigdy nie obraziła przewodniczącego, a tylko się 

broniła przed atakiem na nią. Zauważyła, że teraz przewodniczący stawia różne 

zarzuty, ale w trakcie całej kadencji głosował za każdym budżetem, co roku 

głosował za udzieleniem absolutorium wójtowi gminy. Stwierdziła, że według 

przewodniczącego wszystkiemu są winne finanse i dlatego też pracownicy udali 

się do niego, aby dowiedzieć się, jakie ma zarzutu wobec osób pracujących przy 

finansach. Powiedziała, że przewodniczący Rady przesiaduje w Urzędzie Gminy 

zajmując czas pracownikom nie pozwalając im załatwiać spraw służbowych. 

Dodała, że popiera sugestie radcy, że przewodniczący Rady robi sobie kampanię 

wyborczą. 

Przewodniczący Władysław Mikołajczyk stwierdził, że kończąc służbę w tej 

Radzie może powiedzieć, że przegrał jako człowiek, że została zniszczona jego 

godność w zamian za 16 lat pracy w samorządzie.  

Więcej pytań, uwag i wniosków nie było. 

Wobec powyższego oraz wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący 

Władysław Mikołajczyk o godz. 13
35

 zakończył LI (51) sesję Rady Gminy 

Głowno. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządził:      Obradom przewodniczył 

 

   Ireneusz Furga       Władysław Mikołajczyk 


